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Abstract (en)
The invention relates to a suction apparatus control in sheet transfer drums in sheet-fed rotary machines for polychromatic systems for turning the
sheet according to the principle of rear edge turning in the transfer from one printing unit to another for the purpose of printing the rear side of the
sheet, in which the suction apparatuses (6) of the suction system (10) are connected rigidly to a hollow suction apparatus swinging shaft (7), and the
latter is rigidly connected to control levers (11) which support guide rollers (12) which roll necessarily on guide rails of the sheet transfer drum, which
have control cams (13). The drive of the suction system (10) takes place via a cam drive which, by means of a connection tab, is coupled relatively
movably to a drive lever (16, 17) fastened on the hollow suction apparatus swinging shaft (7). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Saugersteuerung in Bogenübergabetrommeln in Mehrfarben-Bogenrotationsdruckmaschinen zum Wenden des Bogens
nach dem Prinzip der Hinterkantenwendung beim Überführen von einem Druckwerk zum anderen zwecks Bedrucken der Bogenrückseite, bei
der die Sauger (6) des Saugersystems (10) mit einer hohlen Saugerschwingwelle (7) und diese mit Steuerhebeln (11) fest verbunden sind, die
Führungsrollen (12) tragen, welche auf Steuerkurven (13) aufweisenden Führungsschienen der Bogenübergabetrommel zwangsläufig abrollen. Der
Antrieb des Saugersystems (10) erfolgt über ein Kurvengetriebe, das mittels einer Verbindungslasche mit einem auf der hohlen Saugerschwingwelle
(7) befestigten Antriebshebel (16,17) relativ beweglich gekoppelt ist. <IMAGE>
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